

Sign up for the BCPS

နွေရာသီပညာသင်ကြားရေးအစီအစဉ်အတွက်တက်ရောက်ရန်လျှောက်လွှာတင်နိုင်ပါသည်။

BCPS တွင် မိသားစုများအတွက် တစ်နှစ်ပတ်လုံး ဘရိကတ်ကျောင်းသားများအတွက် အားသာချက်များကို တွေ့ကြုံခံစားနိုင်ပါသည်။ BCPS နွေရာသီပညာသင်ကြားရေးအစီအစဉ်သည် အခမဲ့ဖြစ်ပြီး၊ လူကိုယ်တိုင် တက်ရောက်သင်ကြားရမှာဖြစ်ပါသည်။ အစီအစဉ်မှာ တနင်းလာ- ကြာသပတေးနေ့အထိဖြစ်ပြီး၊ ဇွန်လ ၁၄- ဇူလိုင် ၂၉ ရက်အထိ (သို့မဟုတ်) ရက်သတ္တပတ် သုံးပတ်ပညာသင်ကာလ (three-week sessions) (ပညာသင်ကာလ ၁- ဇွန် ၁၄-ဇူလိုင် ၁၊ ပညာသင်ကာလ ၂- ဇူလိုင် ၆ - ဇူလိုင် ၂၉)။ [ဤနွေရာသီတွင် ဘရိကတ် ကျောင်းသားများအတွက် အားသာချက်ကို တွေ့ကြုံခံစားရန်အတွက် နွေရာသီပညာသင်ကြားရေးအစီအစဉ်တွင် အချိန်ပြည့် သို့မဟုတ် သုံးပတ်ကြာအစီအစဉ်တွင် တက်ရောက်ရန်အတွက် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။](#)

ဤနွေရာသီပညာသင်ကြားရေးအစီအစဉ်သည် အထောက်အပံ့လိုအပ်သောကျောင်းသားများအတွက် ပြန်လည်လမ်းကြောင်းမှန်ရောက်စေရန်၊ ကျောင်းပိတ်စဉ်အတွင်း စိန်ခေါ်မှုများအတွက် အပိုပြန်လည်တိုးတက်စေခြင်း၊ သို့မဟုတ် ဤနွေရာသီအတွင်း အခြားကလေးများနှင့်အတူ အချိန်သုံးဖို့ နှင့် ပျော်စရာနည်းလမ်းများကို လိုအပ်သော ကျောင်းသားများအတွက် အလွန်သင့်တော်ပါသည်။ နွေရာသီပညာရေးတွင်တက်ရောက်သော ကျောင်းသားသည် -

- လက်တွေ့လုပ်ဆောင်သော စီမံကိန်းများ နှင့် အတွေ့အကြုံကိုအခြေခံသောသင်ကြားရေးနည်းလမ်းများဖြင့် ၎င်းတို့၏ စိတ်ဝင်စားမှုများကို ရရှိအောင်အားထုတ်ခြင်း။
- ကျွန်ုပ်တို့ ဒေသအတွင်းမှာရှိသော ပညာရေးနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ပြင်ပပညာရေးသင်ကြားရာနေရာများသို့ ပျော်ရွှင်စွာ အလည်အပတ်သွားခြင်း။
- အသိဉာဏ်ကြွယ်ဝတိုးတက်စေသည့်လှုပ်ရှားမှုများကို လက်တွေ့ခံစားရခြင်း၊ အွန်လိုင်းလေ့လာရေး ခရီးစဉ်များ၊ စီမံကိန်းများ၊ စမ်းသပ်ခြင်းများ နှင့် ကလေးများကို ပညာရေးနှင့် အဆက်မပြတ်ချိတ်ဆက်ပေးနေ ခြင်း စသည့်အတွေ့အကြုံများရရှိကြမှာဖြစ်ပါသည်။

BCPS အနေဖြင့် နွေရာသီပညာရေးကို ကျောင်းသားအားလုံးတက်ရောက်နိုင်ရန် ကမ်းလှမ်းထားပါသည်။ အစီအစဉ် အသေးစိတ်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

ပထမတန်း - ၅ တန်းကျောင်းသားများအတွက်

မူလတန်းနွေရာသီပညာသင်ကြားရေးအစီအစဉ်ကို Ann J. Kellogg နှင့် Valley View မူလတန်းကျောင်းတို့တွင် တက်ရောက်ကြရမှာဖြစ်ပြီး၊ စာသင်ချိန်မှာ နံနက် ၈:၃၀ မှ ညနေ ၄:၀၀ နာရီအထိ ဖြစ်ပါသည်။ တနင်းလာ-ကြာသပတေးနေ့ အထိတက်ရပါမည်။ နံနက်ပိုင်း ၈:၃၀ မှ ၁၂ နာရီအထိ

ပညာရေးဘာသာရပ်များသင်ကြားမှာ ဖြစ်ပြီး၊ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် လေ့လာရေးခရီးစဉ်များ၊ အနုပညာဖန်တီးမှု၊ ပြင်ပပညာရေးလှုပ်ရှားမှုများ စသည့်တို့ပါဝင် မှာဖြစ်ပါသည်။

၇-၉ တန်းကျောင်းသားများအတွက်

အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်းကျောင်းသားများသည် Battle Creek Central အထက်တန်းကျောင်းတွင် တန်းလား- ကြာသပတေးနေ့အထိ တက်ရောက်ရမှာဖြစ်ပါသည်။ နံနက်ပိုင်း ၉:၀၀-နေ့လည် ၁၂ နာရီအထိ ပညာရေးဘာသာရပ်သင်ကြားရမှာဖြစ်ပြီး၊ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် လေ့လာရေးခရီးစဉ်များ၊ အနုပညာဖန်တီးမှု၊ ပြင်ပပညာရေးလှုပ်ရှားမှုများ ကို ၃:၀၀ နာရီအထိသင်ကြားရပါမည်။ အလယ်တန်းကျောင်းသားများသည် အွန်လိုင်း မှတစ်ဆင့် ကောလိပ်ခရီးစဉ်များ စသည့်အတွေ့အကြုံများရရှိကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

၁၀-၁၂ တန်းကျောင်းသားများအတွက်

နေ့ရာသီပညာရေးအစီအစဉ်မှ ၁၀-၁၂ တန်းကျောင်းသားများအတွက်ကိုလည်း ကမ်းလှမ်းထားပါသည်။ အခြေခံရည်ရွယ်ချက်မှာ ရမှတ် (credit) ပြန်ရနိုင်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအတွက် သူ (သို့မဟုတ်) သူမအား အွန်လိုင်းမှ လိုအပ်သော အကူအညီပေးနိုင်ရန် နှင့် အောင်မြင်မှုရရှိရန် ၎င်းတို့အားကူညီပေးမည့် ဆရာ/မများသတ်မှတ်ပေးထားမှာဖြစ်ပါသည်။ ဤအစီအစဉ်သည် သင့်ကလေးအတွက် ကောင်းသော ရွေးချယ်မှုဖြစ်ပါက၊ ကျောင်းသား၏ ပညာရေးအဖွဲ့မှ သင့်ကိုကမ်းလှမ်းလာမှာဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသားတစ် ဦး

ချင်းစီကိုသူသို့မဟုတ်သူမအားအွန်လိုင်းအတန်းသို့တက်ရန်ကူညီပေးမည့်သူနှင့်အောင်မြင်မှုရရန်လမ်းတစ်လျှောက်လုံး၎င်းတို့အားကူညီပေးမည့်ဆရာတစ် ဦး ကိုခန့်ထားလိမ့်မည်။ အကယ်၍ ၎င်းသည်သင်၏ကျောင်းသားအတွက်ကောင်းသောရွေးချယ်မှုဖြစ်ပါကသင်ကျောင်းသား၏အကယ်ဒမီအဖွဲ့သည် တက်လှမ်းလိမ့်မည်။

အခြား နေ့ရာသီအစီအစဉ် အတွက် အခွင့်အလမ်းများ။

- **သူငယ်တန်းအောင်မြင်ရေးအစီအစဉ် (Kindergarten Success Program:)** BCPS တွင် သူငယ်တန်း တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသားသည် ဤအစီအစဉ်တွင်တက်ရောက်ခွင့်ရှိပါသည်။ စာပေ နှင့် သင်္ချာ စသည့် အခြေခံအလေ့အကျင့်များ တည်ဆောက်ရန်အတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေမည့် အခမဲ့ အစီအစဉ်တွင် တက်ရောက်နိုင်ရန် အခွင့်အရေးရှိပါသည်။ ပိုမိုလေ့လာသင်ယူပြီး၊ မေလ ၂၄ ရက်တွင် battlecreekpublicschools.org/KSP သို့စာရင်းသွင်းနိုင်ပါသည်။
- **Grand Valley State University Camps:** GVSU တက္ကသိုလ်မှ BCPS တွင်တက်ရောက်နေသော အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်း ကျောင်းသားများအတွက် အခမဲ့ နေ့ရာသီခန်း တက်ရောက်နိုင်သော အခွင့်အရေးကမ်းလှမ်းထားပါသည်။ ([Learn more here ဤနေရာတွင်လေ့လာပါ။](#)) ပြီးလျှင် ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့၊ မတိုင်မှီ လျှောက်ပါ!
- **အွန်လိုင်းမှ သင်ကြားနိုင်ခြင်း အခွင့်အရေး (Virtual learning opportunities)**
 - BCPS တွင်တက်ရောက်သည့် သူငယ်တန်း-၅ တန်းကျောင်းသား များသည် ၎င်းတို့ စာသင်ကျောင်းတွင် အသုံးပြုသော Chromebooks ကို နေ့ရာသီတလျှောက် အိမ်သို့ယူသွားပြီး၊ သင်ကြားခြင်းကို Dreambox မှ (သင်္ချာဘာသာရပ်) နှင့် i-Ready သို့မဟုတ် Amplify တို့မှ (စာဖတ်ခြင်း နှင့် သင်္ချာဘာသာရပ်) တို့ သင်ကြားကြမှာဖြစ်ပါသည်။

- သူငယ်တန်း- ၈ တန်း ကျောင်းသားများသည်လည်း ၎င်းတို့အသုံးပြုသော Chromebooks ကို နွေရာသီအတွင်း စာဖတ်ခြင်းအစီအစဉ် (the Renaissance Accelerated Reader program) တွင်ပါဝင်ရန် အိမ်ယူသွားနိုင်သောအခွင့်အရေးရှိပါသည်။ ဤအစီအစဉ်အားဖြင့် စာဖတ်ခြင်း နှင့် စာစကားတတ်သည့်နားလည်မှု (reading and comprehension) စွမ်းရည်များတိုးတက် စေမှာ ဖြစ်ပါသည်။
- Battle Creek Central အထက်တန်း ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ခရက်ဒစ်- ရမှတ် ၂ (credits) ခုထက် နည်းသော သို့မဟုတ် နောက်ကျသော ကျောင်းသားများကို ဤနွေရာသီသင်ယူမှုတွင် ပါဝင်ရန် ရွေးချယ်မှုရှိလိမ့်မည်။
- W.K. Kellogg Preparatory အထက်တန်းကျောင်း တွင်တက်ရောက်သော ကျောင်းသားများ သည် ၎င်းတို့၏ အွန်လိုင်းလေ့လာလေ့လာမှုများကို Tracker စနစ်မှတစ်ဆင့် ဆက်လက် လုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်ပါသည်။ သိရှိလိုသောမေးခွန်းများရှိပါက ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး Calvin Williams ထံသို့ ဤအီးမေးလ်လိပ်စာဖြင့် cwilliams@battlecreekpublicschools.org စာရေး သားပေးပို့နိုင်ပါသည်။
- ကလေးများစာဖတ်နေကြသည် (Kids Read Now:) BCPS တွင်တက်ရောက်သော သူငယ်တန်း-၅ တန်း ကျောင်းသားအားလုံးသည် နွေရာသီတလျှောက်စာဖတ်နိုင်ရန် စာအုပ်များကို စာတိုက်မှပို့ပေးမှာဖြစ်ပါ သည်။ စာအုပ်တိုင်းတွင် ကျောင်းသားများအား စာဖတ်ခြင်းကို စိတ်ဝင်စားစေရန် ကူညီပေးမည့် ဆွေးနွေးခြင်းလှုပ်ရှားမှုများပါဝင်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဤစာအုပ်များပေးပို့သောအခါ မှန်ကန်စွာရောက်ရှိ နိုင်ရန်၊ ကျောင်းသားရေးရာရုံးတွင် ပေးပို့ထားသည့် သင့်ရဲ့နေရပ်လိပ်စာများ မှန်ကန်မှုရှိပါစေ။ အကယ်၍ သိလိုသောမေးခွန်းရှိပါက ဤနေရာ ([this blog post](#)) သို့မဟုတ် ကျောင်းသားရေးရာရုံးသို့ studentservices@battlecreekpublicschools.org ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဒီကနေ့တွင် နွေရာသီပညာသင်ကြားရေးတွင်တက်ရောက်ရန် လျှောက်လွှာတင်ပါ!

လာမည့်ပညာသင်နှစ်တွင် အဆင်သင့်အောင်မြင်မှုရရှိရန် နွေရာသီအတွင်း ပျော်ရွှင်သောသင်ယူခြင်းများရှိနေဖို့ သင့်ကလေးအားကူညီပေးပါ! ဤအစီအစဉ်ကို မလျှောက်မီ ကျောင်းသားသည် BCPS ၏ ၂၀၂၁-၂၂ ပညာသင် နှစ်အတွက် အရင်စာရင်းသွင်းရပါမည်။ မိသားစုအသစ်များအနေဖြင့် battlecreekpublicschools.org တွင် စာရင်းသွင်းထားပါ။ နွေရာသီပညာရေးအတွက်ကိုမူ battlecreekpublicschools.org/summerprograms သို့ မေလ ၃ ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ ဖြည့်စွပ်ပေးထားရပါမည်။